
 

 

 

Zápis č. 12 ze schůze OV Královéhradecké oblasti ČJF ze dne 29. 4. 2024 
 

Přítomni: A. Pejos, J. Pour, ing. Jan Konečný, Darina Kricnarová, Alena Šmatolánová 

Omluveni: - 

Hosté: - 

 

 

Program 

1) Úkoly z minulého zasedání 

2) Došlá pošta 

3) Čerpání rozpočtu k 29. 4. 2024  

4) Schválení komisařů na ZZVJ 12. 5. 2024 

5) Informace z Rady ČJF 

6) Různé 

 

  

1. Úkoly z minulého zasedání 

Úkoly z minulého zasedání byly splněny. 

2. Došlá pošta 

 

 P. Kramolišová (členka sekretariátu zodpovědná za vzdělávání)  

– informace k doškolování stewardů 

 p. Kunzová (sekretářka Zlínské oblasti) -  informace ke školení 

funkcionářů spřežení 

 p. Pospíšilová (členka VV ČJF pro ekonomiku) – informace k čerpání 

rozpočtu 

 p. Boušková ( členka VV ČJF) – informace ke zpracování handicapu 

ve výsledkovém programu Hubertus 

 p.Miřátská (komise endurance) – informace ze školení rozhodčích 

endurance 

 

 

 

 

 

3. Čerpání rozpočtu k 29. 4. 2024 

Sekretářka seznámila s čerpáním rozpočtu k 29. 4. 2024: 30 193,- Kč. Předpokládané 

výdaje za duben budou finanční prostředky vydané za zkoušky cvičitelů 26. – 27. 

dubna 2024 

 

 Královéhradecká oblast ČJF 

Sekretářka: Mgr. Svatava Juhászová, Rýchorské sídl. 121, 542 24 Svoboda nad Úpou 

tel: 603 370 574, email: oblast.kralovehradecka@cjf.cz, jsvatava@seznam.cz 

mailto:oblast.kralovehradecka@cjf.cz


 

 

4. Schválení komisařů na ZZVJ 12. 5. 2024 

OV KHO projednal a schválil komisi ZZVJ 12. 5. 2024 ve složení: 

Alek Pejos, Jaromír Pour, Václav Bohdaský, v případě, že mezi přihlášenými byli 

zájemci o ZZVJ – E,  Svatava Juhászová.  

 

 

5.  Informace z Rady ČJF  

P. Pejos seznámil členy OV KHO s průběhem Rady ČJF: 

 Dokument o vzdělávání – prováděné změny v dokumentu po 1. 2. 2024 nejsou 

označeny barevně a je tedy velice těžká orientace ve změnách oproti původní verzi 

dokumentu vzdělávání 

 Národní rozhodčí pro skoky z 30 závodních dní na 100 – při průměrném počtu 

závodů cca 2,6 závodů na rozhodčího za rok, je tato změna naprosto nesmyslná a 

svědčí o neodbornosti člena VV odpovědného za vzdělávání, za několik let budou 

chybět hlavní rozhodčí ! 

 Nová drezurní úloha  ZZVJ  - je nesystémová a v základním rozporu s teorii jízdy, 

která je ve všech odborných publikacích ,např.(přechody z vyššího ruchu do 

nižšího ruchu s vysedáváním)  

 Nové otázky ZZVJ – diskuze Rady ČJF k nim – nevhodná obtížnost, naivní 

testové otázky 

 Hobby licence – navrhované školení hlavních komisařů není nutné 

 Do 30. 9. lze podávat připomínky k dokumentu o vzdělávání i k ZZVJ 

 Návrh odměny pro členy VV – Rada nesouhlasí, vstup do VV byl dobrovolný, 

všichni věděli, že práce není finančně ohodnocená 

 Návrh p. Holuba – koupě pádového trenažeru pro děti v hodnotě cca 4,5 milionu 

z dotace. Rada ČJF doporučuje využít dotaci v oblastech – nákup nových skoků, 

menšího vodního příkopu atd. 

 koordinátorem příprav Stanov ČJF nebude p. Holub, ale prezident ČJF p. Radek 

Rouč 

 diskuze o poplatku 15 Kč za start na závodech – poplatek dále vybírán, ale dotace 

pro pořadatele na finanční odměnu pro hlavního rozhodčího chybí – na Radě 

nehlasováno –pouze informace k problematice 

 

6. Různé 

 P. Pejos seznámil s časem odjezdu na výjezdní zasedání OV KHO 14. 5. 2024 

 P. Pejos stále neobdržel z ČJF odpověď k logo koníka a vlastnictví ochranné 

známky k logu pro VČO 

 P. Pour – na hobby v Apolence incident – mini licence nezabrání podobným 

událostem. OV KHO vyhodnotila mini licence jako zbytečné finanční náklady 

pro jezdce, které povede k dalšímu snížení počtu členů ČJF. 

 

 

 

Svoboda nad Úpou, 18. 5. 2024 

zapsala Svatava Juhászová 
 


